
Zápisnica č. 06/2019 zo zasadnutia VV PFZ konaného dňa 17.september 2019 v Poprade. 

Prítomní :     Vaľko Štefan – predseda VV PFZ 
         Bukovina Ján – podpredseda VV PFZ 
                            Gavalier Vladimír – člen VV PFZ 
 Kurňava Ján – člen VV PFZ 
 
Ospravedlnení:     
                            Komara Jozef – člen VV PFZ 
         Precák Štefan – člen VV PFZ 
                             Rákoci Juraj – člen VV PFZ 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia VV PFZ 

2. Kontrola uznesení z predošlého zasadnutia VV PFZ  

3. Priebeh súťaží PFZ 

4. Účasť na turnaji výberov U13 a U14 

5. Informácia ohľadom seminára trénerov  

6. Jedenástka roka 

7. Turnaj R a DZ 

8. Čerpanie kreditov 2019/2020 

9. Informácia ohľadom paušálov zväzov VsFZ 

10. Rôzne  

11. Diskusia 

12. Záver 

 

 

K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.  

Zasadnutie otvoril a viedol predseda PFZ Štefan Vaľko. Na začiatku privítal prítomných a predstavil návrh 
programu zasadnutia VV. Nikto z členov VV nemal doplňujúci bod do programu VV.  
 
Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  
VV PFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 
Hlasovalo 4 členov VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
 
K bodu 2 : Kontrola plnenia uznesení z predošlého zasadnutia VV PFZ 
 
Kontrolu plnenia uznesení vykonal predseda PFZ. Nevyplývali žiadne uznesenia. 
 
K bodu  3 : Priebeh súťaží PFZ 

Predseda informoval členov VV o priebehu súťaží PFZ, napr. že sa nám zo súťaže odhlásilo družstvo 

dorastu Sp.Hrhova, informoval o neprístojnostiach v stretnutí dospelých Hozelec – Vrbov a stále sa boríme 

s problémom nízkeho počtu rozhodcov. 

Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  
VV PFZ berie na vedomie priebeh súťaží PFZ 
Hlasovalo 4 členov VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 

 
K bodu  4: Účasť na turnaji výberov U13 a U14 



VsFZ organizoval tieto turnaje v Sabinove. PFZ poveril ako zodpovednú osobu našich výberov p. Molnára 

Milana z FAM Poprad. Naše výbery reprezentovali náš zväz ukážkovo – U 14 – 1.miesto, U13 – 2.miesto 

VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom výberu U13 a U14 
Hlasovali  4 členovia VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
 
K bodu  5:  Informácia ohľadom seminára trénerov 

TMK SFZ+VsFZ po komunikácii s nami zorganizuje seminár trénerov na predĺženie licencie „C“ resp. „B“. 
Termín bude stanovený dodatočne po komunikácii všetkými zainteresovanými stranami. Predpoklad je 
nejaký štvrtok v poobedňajších hodinách 
 
Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom organizácii seminára trénerov. 
Hlasovali  4 členovia VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  

 

K bodu  6: Jedenástka roka 2019 

Termín je v riešení. Na budúci VV sa k tomuto bodu vrátime. 

Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom príprav Jedenástky roka PFZ 2019 
Hlasovali  4 členovia VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  

 

K bodu  7: Turnaj RaDZ 

Turnaj RaDZ sa uskutoční 14.12.2019 v Košiciach. Na 99 % sa zúčastníme. 

Členovia VV PFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:  

VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom turnaja rozhodcov VsFZ. 
Hlasovali  4 členovia VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 

K bodu  8: Čerpanie kreditov 2019/2020 

Predseda PFZ informoval, že kredity za rok 2019 sa čerpajú veľmi pomaly. Je potrebné ich vyčerpať do 
30.11.2019. K dnešnému dňu (17.9.) je vyčerpaných cca 17000 z 30000 €. Je potrebné vyzvať kluby, aby na 
to nezabudli – zodpov. Sekretárka PFZ 
 
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom čerpania kreditov SFZ. 
Hlasovali  4 členovia VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  
 

K bodu  9: Informácia ohľadom paušálov zväzov VsFZ: 

 

Predseda PFZ informoval členov VV ohľadom výšky paušálov pre rozhodcov vo zväzoch na východe. Nie 

sme na čele, ani vzadu, ale je neskutočný problém s počtom rozhodcov. V budúcnosti sa bude potrebné 

touto problematikou bližšie zaoberať. 



VV PFZ berie na vedomie informáciu výšky paušálov odmien rozhodcov vo zväzoch VsFZ 
Hlasovali  4 členovia VV PFZ, z toho:  
Za – 4  
Proti – 0  
Zdržali sa hlasovania – 0  

 

K bodu  10: Rôzne: 

- Stanovy PFZ – urobiť návrh nových stanov do 15.11.2019 – zodpov. Sekretár PFZ 

- výber PFZ U13 – na turnaj Bohdana Benedika, za PFZ U13 poveríme vedením p. Molnára 

 

 

 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV PFZ dňa 17.septembra 2019 v Poprade. 
 
Uznesenie č.38/19 VV PFZ: 
VV PFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 
 
Uznesenie č.39/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie priebeh súťaží PFZ 
 
Uznesenie č.40/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom výberu U13 a U14 
 
Uznesenie č.41/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom organizácii seminára trénerov. 
 
Uznesenie č.42/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom príprav Jedenástky roka PFZ 2019 
 
Uznesenie č.43/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom turnaja rozhodcov VsFZ. 
 
Uznesenie č.44/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom čerpania kreditov SFZ. 
 
Uznesenie č.45/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informáciu výšky paušálov odmien rozhodcov vo zväzoch VsFZ 
 
Uznesenie č.46/19 VV PFZ: 
VV PFZ berie na vedomie informáciu ohľadom bodu rôzne  

 

 

 

 
 


